



# This Month's EVENTS

## on the Adirondack Coast

Ce mois-ci LES ÉVÉNEMENTS sur la Côte Adirondack

### MONTH OF MOISE DE

August  
/ août

#### LOCAL LOCAL

##### SUP Yoga

Enjoy Stand-Up Paddleboard Yoga at Baggs' Landing weekly from 5:30-7pm on Thursdays with Certified SUP yoga instructor Emily Rendinaro. Class size is limited to 12 people. Payment and rental via through Kayak Shack: \$25/class and board rental OR \$20/class and your own board. 5-class deal for \$100.

Baggs' Landing  
3004 U.S. 9  
Peru, NY 12972  
518.566.0505  
kayak-shack.com

##### 26. Collegiate Cup Challenge

Whether as a spectator or an angler, catch the excitement on Lake Champlain during the final event in the Adirondack Coast's 2017 Pro Bass Fishing Season! Plattsburgh City Marina  
2 Dock Street  
Plattsburgh, NY 12901  
518.563.1000  
goadirondack.com/bass

#### REGIONAL RÉGIONAL

##### 12. North Country Yoga Fair

Experience an entire day of Yoga on the Adirondack Coast! Participate in multiple events happening all day long in Trinity Park in downtown Plattsburgh and at Trinity Yoga Studio.

Trinity Yoga  
22A Oak Street  
Plattsburgh, NY 12901  
518.310.3087  
trinity3yoga.com

##### 19-20. Hay & Grain Harvest/Antique Tractor Weekend

See and experience what harvest season would have been like back in the day when you head to Babbie Rural & Learning Museum during Hay & Grain Harvest/Antique Tractor Weekend! Babbie Rural & Learning Farm Museum  
250 River Road  
Peru, NY 12972  
518.643.8052  
babbieuseum.org

#### WORTH THE TRIP À NE PAS MANQUER

##### 5. 3rd Annual Plattsburgh Brewfest

In its 3rd year, the Plattsburgh Brewfest at the Clinton County Fairgrounds continues to grow its list of participating breweries, wineries, cideries and food vendors from throughout New York and Vermont.

Clinton County Fairgrounds  
84 Fair Grounds Rd  
Plattsburgh, NY 12901  
518.563.2750  
plattsburghbrewfest.com

##### 12-13. 2017 Adirondack Coast Wine Trail Tour

Visit all the wineries along the Adirondack Coast Wine Trail for one price! Explore each winery and cidery over the course of two days, or hit them all in one. Early Bird tickets are \$15 until July 28th; \$20 on July 29th until the day of. Amazing Grace Vineyard & Winery  
9839 U.S. 9  
Chazy, NY 12921  
518.215.4044  
adkcoastwine.com

#### Battle of Plattsburgh, September 7-10

The Battle of Plattsburgh is commemorated each September on New York's shores of Lake Champlain, paying tribute to the final invasion of the northern states during the War of 1812. The week's series of events commemorate Plattsburgh's military history, industry, culture and arts providing visitors a unique look at the War of 1812.

## NEXT MONTH'S Featured Event

*l'événement vedette du mois prochain*

For a complete list of events visit [goadirondack.com/events](http://goadirondack.com/events)  
Pour la liste complète des événements, consultez [goadirondack.com/events](http://goadirondack.com/events)

**GOADIRONDAK.COM**



# This Month's EVENTS

## on the Adirondack Coast

Ce mois-ci LES ÉVÉNEMENTS sur la Côte Adirondack

### MONTH OF MOISE DE

August

/ août

#### LOCAL LOCAL

##### SUP Yoga

Si vous êtes amateurs de nouvelles sensations, découvrez le SUP Stand Up Paddleboard Yoga. Baggs' Landing offre des cours tous les jeudis de 17:30 à 19:00 avec Emily Rendaro, entraîneur de SUP yoga certifié. Chaque cours est limité à 12 participants. Les paiements pour les cours et la location de la planche se font chez Kayak Shack : 25 \$/cours et 20 \$ /cours pour la location de la planche ou vous pouvez apporter la vôtre. Inscrivez-vous à cinq cours et ne payez que 100 \$.

Baggs' Landing  
3004 U.S. 9  
Peru, NY 12972  
518.566.0505  
kayak-shack.com

##### 26. Collegiate Cup Challenge

Comme spectateur ou pêcheur, ne manquez pas l'évènement final de la saison de la pêche à l'achigan de la Côte Adirondack 2017 !

Plattsburgh City Marina  
2 Dock Street  
Plattsburgh, NY 12901  
518.563.1000  
goadirondack.com/bass

#### REGIONAL RÉGIONAL

##### 12. Salon du yoga de la Côte Adirondack

Venez pratiquer le yoga pendant une journée complète sur la Côte Adirondack ! Plusieurs activités sont offertes au Trinity Park situé dans le centre-ville de Plattsburgh et au Trinity Yoga Studio.

Trinity Yoga  
22A Oak Street  
Plattsburgh, NY 12901  
518.310.3087  
trinity3yoga.com

##### 19-20. Le temps des foins et des récoltes /Fin de semaine tracteurs antiques

Venez voir et découvrir la saison des foins et des récoltes du temps de vos grands-parents au Babbie Rural & Learning Museum !

Babbie Rural & Learning Farm  
Museum  
250 River Road  
Peru, NY 12972  
518.643.8052  
babbiemuseum.org

#### WORTH THE TRIP À NE PAS MANQUER

##### 5. 3ème fête annuelle des Brasseurs de Plattsburgh

Pour une troisième année consécutive, la fête annuelle des Brasseurs de Plattsburgh se tiendra au parc d'attraction et des fêtes foraines du comté de Clinton. La liste des brasseries, des établissements vinicoles, cidreries et de restaurateurs de l'état de New York et du Vermont s'allongent d'année en année. Un évènement à ne pas manquer !

Clinton County Fairgrounds  
84 Fair Grounds Rd  
Plattsburgh, NY 12901  
518.563.2750  
plattsburghbrewfest.com

##### 12-13. La route des vins de la Côte Adirondack 2017

Profitez d'une journée de ballade sur nos routes panoramiques tout en dégustant les meilleurs vins de la Côte Adirondack. Explorez chaque vignoble et cidrerie pendant deux jours ou lors de la même journée ! Procurez-vous vos billets en avance au coût de 15 \$ et ce jusqu'au 28 juillet. Après le 29 juillet, les billets seront offerts au prix de 20 \$.

Amazing Grace Vineyard & Winery  
9839 U.S. 9  
Chazy, NY 12921  
518.215.4044  
adkcoastwine.com

#### La Bataille de Plattsburgh, du 7 au 10 septembre

La bataille de Plattsburgh est commémorée chaque année au mois de septembre sur les rives du lac Champlain dans l'état de New York, en rendant hommage à l'invasion finale du Nord des États-Unis pendant la guerre de 1812. La série d'événements offert durant ce festival commémore l'histoire militaire, l'industrie, la culture et les arts de Plattsburgh, offrant aux visiteurs un regard unique sur la guerre de 1812.

## NEXT MONTH'S Featured Event

*l'évènement vedette du mois prochain*

For a complete list of events visit [goadirondack.com/events](http://goadirondack.com/events)  
Pour la liste complète des événements, consultez [goadirondack.com/events](http://goadirondack.com/events)

**GOADIRONDAK.COM**